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Good afternoon,

The province has announced that Ontario’s restrictions for businesses will be changing on Monday, January 31, 2022 at
12:01 am.

A summary of the restrictions that will come into effect is available in the Government of Ontario’s media release. These
changes allow some sectors to reopen with capacity limits.

The regulation for these new measures will be available next week. We will distribute the regulation link once available,
and we will include a link to the regulation on our Workplace webpage.

Please distribute as appropriate within your workplace. Should you have any questions or request for further support,
please do not hesitate to direct your inquiry to the THU COVID-19 line, 1-705-647-4305 / 1-866-747-4305 ext: 7, or visit
our website.

Bonjour,

La province a annoncé que les restrictions de I'Ontario pour les entreprises changeront le lundi 31 janvier 2022 a 00h01.

Un résumé des restrictions qui entreront en vigueur est disponible dans le communiqué de presse du gouvernement de
I'Ontario. Ces changements permettent a certains secteurs de rouvrir avec des limites de capacité.

Le réglement de ces nouvelles mesures sera disponible la semaine prochaine. Nous distribuerons le lien du reglement dées
qu'il sera disponible, et nous inclurons un lien vers le reglement sur notre page Web Lieux de travail et entreprises.

Veuillez distribuer a I'ensemble de votre personnel au besoin. Si vous avez des questions ou vous avez besoin d'appui
supplémentaire, n'hésitez pas a adresser votre demande a la ligne COVID-19 des SST au 1-705-647-4305 / 1-866-747-
4305, poste 7, ou visitez notre site Web.
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Dr. Glenn Corneil

Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer
Timiskaming Health Unit

247 Whitewood Avenue, Unit 43





